
Onderwerp: Referendum Parkeerbeleid Gemeente Haarlem 
Oproep referendum handtekeningen door Ton v.d. Voort, 22-2-2017. 

Commentaar van Ir. Jan G.M. van der Zanden, 28-2-2017 

 
 
Beste wijkraadsleden, 
 
Zoals u wellicht uit de krant hebt vernomen heeft de Gemeenteraad onlangs 
ingestemd met ons verzoek om een referendum te houden over het raadsbesluit 
Modernisering Parkeren. 
Hopelijk zijn de feiten u bekend. 
 
Kort samengevat behelst het plan: 
Overal parkeermeters plaatsen, ook in de VERGUNNINGEN-GEBIEDEN. Klopt maar 
wel slechts maximaal 1 uur parkeren! En je wilt toch ook wel dat er bij winkels in 
Zone C geparkeerd kan worden? 
Op den duur uitbreiden naar alle wijken in Haarlem (waterbedeffect). Dit is juist niet 
besloten. Besloten is dat er steeds een meerderheid per deelwijk moet zijn om het in 
te voeren. 
AFSCHAFFEN van de zo bejubelde bezoekersschijf Ook dat is niet besloten. Er is 
besloten dat er eerst nog een gebruikersvriendelijk alternatief wordt bekeken naast 
de digitale schijf (telefonisch, SMS of kraskaart of nog wat anders).  
Het SCHAARSTEPROBLEEM word niet opgelost Niet helemaal maar wel:  

1. misbruik c.q. oneigenlijk gebruik van de bezoekregeling wordt ingedamd; N.B. 
Dat is wat bijna alle wijkraden en bewoners ook willen, omdat de situatie nu 
heel oneerlijk is. Een deel betaalt netjes voor de tweede auto, een deel betaalt 
praktisch niets voor de 2e en 3e  auto. En in een aantal Zone C wijken is 
gewoon overlast van de te veel auto’s. 

2. in de binnenstadgarages worden 250 plaatsten permanent beschikbaar 
gesteld voor bewoners, 

3. Cronjé ondernemers krijgen voor een (belachelijk laag!) prikkie een plaats in 
de Cronjé garage. 

1.4. gemeente moet onderzoek doen naar uitbreiding parkeren bij IKEA en 
gebruik van Expoterrein Vijfhuizen. 

Haarlemmers en bezoekers gaan 1 miljoen extra betalen. Dat is het enige wat wel 
juist is in deze opsomming. Maar het zijn wel vooral de stadsbezoekers en de 
misbruikers van de bezoekersschijf voor 2e en 3e auto's! 
 
Om tot een referendum te komen hebben wij 4000 handtekeningen nodig. Dit is een 
arbeidsintensieve zaak.  
Deze moeten volgens de verordening van de gemeente op een speciaal daarvoor 
bestemd formulier worden ingeleverd. Wij kunnen dat niet alléén voor elkaar krijgen. 
Wel zijn we nog bezig om te zien of dit digitaal kan. Maar de tijd dringt. 
Ook willen we op 4 maart een marktkraam neerzetten op de Grote Markt om 
handtekeningen in te zamelen. We houden u op de hoogte van alle ontwikkelingen. 
 
ONS verzoek aan jullie is: willen jullie deze formulieren aan de wijkraadsleden geven 
en vragen of ze de handtekeningen willen ophalen. 



Als de formulieren ingevuld zijn dan kunt u Paul Vonk bellen of mailen en hij komt ze 
ophalen. 
Mochten er vragen zijn, mail mij maar even.  
 
Bijgevoegd het formulier, graag zelf kopietjes maken. 
 
Heel hartelijk dank voor uw bijdrage en heel Haarlem zal uw dankbaar zijn. 
 
Met vriendelijke groet 
Ton van der Voort en Paul Vonk 
 
 
 
Bijlage: Intekenformulier los bijgestuurd 
 
 
Conclusie: Van dit verhaal op de Ton en Paul is praktisch geen enkele bewering feitelijk juist. 
 
De wijkraden zijn zeker niet 100% gelukkig met de huidige plannen, we hebben nog een lijst 
van circa 15 punten die niet deugen, en problemen die niet opgelost worden. 
 
Maar het huidige plan is toch nog altijd beter dan nog 1,5 jaar niks doen, wat vrijwel zeker 
het gevolg zal zijn van het te organiseren referendum!  
 
Kortom: Dit referendum is niet goed voor Haarlem en de Haarlemmers. 
 
 

 


